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Zpráva předsedy

Vážení,

dnešní členská schůze bude vzhledem covidové situaci tak trochu  jiná. Protože chceme snížit 
riziko nákazy na minimum, dohodli jsme se, že se schůze uskuteční venku před klubovnou.

Pro všechny z nás je toto období těžké, ale i v tomto roce jsme zvládli všechny naplánované 
akce naší pobočky. Proběhl jarní i podzimní svod dorostu a zkouška chovnosti,  i  když se 
musely kvůli nenadálým událostem měnit na poslední chvíli termíny. Změny termínů nejsou 
jednoduchou záležitostí, a to především kvůli vytíženosti rozhodčího, který tyto akce pro nás 
posuzuje.

Největším problémem, který nás letos velmi potrápil, byla “naše” výstava. Byla to Výroční 
speciální výstava, což je velká “ boxeří událost ”. Problémy nastaly s posouváním termínu 
kvůli  covidu.  Nakonec  muselo  dojít  i  ke  změně místa  konání,  protože  v  našem možném 
termínu již nebylo hřiště v Křenici volné. Změny se také dotkly delegace rozhodčích, protože 
původní zahraniční rozhodčí už v novém termínu měli nasmlouvané jiné akce. Narychlo jsme 
domluvili a objednali kynologický areál Rychety, kde sice nebylo vše podle našich představ, 
ale.... zvládli jsme to. Ono sehnat místo v okolí Prahy, kde se dá zaparkovat několik desítek 
aut, není opravdu jednoduché. Tím bych chtěla ještě jednou poděkovat všem, kteří ochotně ve 
svém volnu několik dnů před výstavou pomáhali, všem, kteří v tom parném dni vydrželi být k 
dispozici od rána až do noci.

Ještě  bych  se  chtěla  zmínit  o  organizaci  ATIBOX.  Atibox  je  organizace  pod  FCI,  která 
sdružuje  všechny  Boxerkluby.  V  roce  2019  došlo  při  volbách  v  Rumunsku  k  neshodě 
některých členských zemí, a tím došlo k odloučení několika států a založení nové organizace 
WUBOX. A teď informace, která vás bude zajímat, obě organizace, byť jsou v současné době 
vlastně  konkurenční,  umožňují  účast  všem,  kteří  chtějí  vystavovat  nebo závodit  se  svými 
boxery.

Doufám,  že  příští  rok bude pro nás  všechny již  příznivější  a  dál  se  budeme scházet  bez 
různých omezení!
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